

ALARM SPEAKER

REMAY

RB-M52

参考指南

CE

RoHS

FC

CCC

RECYCLE

Product Model: RB-M52; Wireless Version: V5.0; Transmission Distance: ≤10; Frequency Response: 100Hz-20KHz; Impedance: 4Ω; Rated Power: 3W; Drive Units: φ52; Battery Capacity: 1200mAh; Input: DC 5V=500mA; Play Time: 4-6H; Standby Time: 48H; Charging Time: 2.5H; Net Weight: 278g; Product Size: 120*97*65mm; Product Color: Black、White、Green、Red、Pink

产品型号: RB-M52; 无线版本: V5.0; 传输距离: ≤10; 频率: 100Hz-20KHz; 阻抗: 4Ω; 额定功率: 3W; 驱动单元: φ52; 电池容量: 1200mAh; 输入: DC 5V=500mA; 播放时间: 4-6H; 待机时间: 48H; 充电时间: 2.5H; 产品净重: 278g; 产品尺寸: 120*97*65mm; 产品颜色: 黑色、白色、绿色、红色、粉色

Buttons And Port
按键与接口

1. 暂停/播放/通话

2. 模式键

3. 闹钟键

4. 灯键

5. 音量减/上一曲

6. 音量加/下一曲

7. 时钟键

8. USB接口

9. 开/关

10. TF卡

11. 3.5mm音频输入插口

1. Pause/call

2. Mode

3. Alarm clock

4. Snooze/light

5. Volume down / Previous track

6. Volume up / Next track

7. Clock

8. Micro USB

9. ON/OFF

10. TF Slot

11. Line in

Power On
Power Off
开机/关机

1. Power on: Slide the bottom ON/OFF button to the "ON" position, the device turns on, H1 will be displayed on the screen.

2. The device will directly enter the BT search mode if there are no other audio accesses. If there are no audio access, TF card will be chosen as priority. If there is no TF card, the speaker will enter Aux mode.

3. Power off: Slide the bottom ON/OFF button to the "OFF" position, the LED screen will turn off.

Wireless Mode
无线模式

连接说明

LED屏上BT灯闪烁时表示BT进入搜索配对状态, 此时可以使用带BT功能的数码产品进行配对, 打开数码产品BT功能进入手动搜索, 显示出 "RB-M52" 配对名后点击连接, 连接成功有提示音发出, 同时LED屏BT灯长亮。
注: 如果之前已连接过音响, 开机后会自动回连。

Connection instruction

When the "BT light" on the led screen flashes, which shows the device enters the searching and pairing condition. At this time, you can turn on the BT of your digital products to search "RB-M52",when RB-M52 shows ,you need to connect it. Prompt sound will be heard once "RB-M52" has been successfully connected, at the same time, both of the led screen and light stay on.
(Note: The BT will be automatically connected if it was connected once)

Button Description / 按键说明

While playing music, long press **⏮** or **⏭** button to decrease or increase the volume, short press the **⏮** or **⏭** button can switch to last or next track.

音乐播放时, 长按 **⏮**或**⏭**键可减少或增加音乐音量, 短按 **⏮**或**⏭**键可切换上曲或下曲。

Phone Call Instruction
通话说明

When the phone connected the speaker successfully, double click the **⏮** button can make a phone call to the last dialed out number, short press the **⏮** button to answer the call, short press again to hang up the phone, long press the button to refuse the call.

短按 **⏮**键可暂停或播放音乐。如需断开蓝牙连接, 可长按 **⏮**键5秒断开蓝牙。

Phone Call Instruction
通话说明

When the phone connected the speaker successfully, double click the **⏮** button can make a phone call to the last dialed out number, short press the **⏮** button to answer the call, short press again to hang up the phone, long press the **⏮** button to refuse the call.

音响与手机连接成功后, 双击 **⏮**键可拨打手机最后拨出的号码。如果来电时可短按 **⏮**键接听, 再次短按挂机。如需拒接电话, 可长按 **⏮**键。

TF Card Mode
TF卡模式

When insert the original TF card stored with music, the speaker will switch to TF card mode automatically, at the same time, the led screen and TF light will stay on.
插入存放有音乐的正品TF卡, 音响会自动切换为TF卡模式, 同时LED屏TF灯长亮。

Button Description
按键说明

While playing music, long press the **⏮** or **⏭** button to decrease or increase the volume, short press the **⏮** or **⏭** button to switch to last or next song.

音乐播放时, 长按 **⏮**或**⏭**键可减少或增加音乐音量, 短按 **⏮**或**⏭**键可切换上曲或下曲。

Short press **⏮** the button to pause/play music.
短按 **⏮**键可暂停或播放音乐。

AUX Mode
AUX模式

Insert the equipped line-in cable, the speaker will automatically switch to AUX mode, at the same time, the led screen and the AUX light will stay on.
插入本机自带音频输入线, 音响会自动切换为AUX模式, 同时LED屏AUX灯长亮。

Button Description
按键说明

While playing music, long press the **⏮** or **⏭** button to decrease/increase the volume. It is ineffective to short press the **⏮** or **⏭** button.

音乐播放时, 长 **⏮**或**⏭**键可减少或增加音乐音量, 短按 **⏮**或**⏭**键无效。

Short press the **⏮** button to make the speaker mute.
短按 **⏮**键可静音。

Clock Mode
时钟模式

1. 短按时钟键 **⌚** 进入时钟模式, 长按时钟键 **⌚** 进入时间设置, 然后短按时钟键 **⌚** 切换设置需求。
2. 调个设置 "时", 再设置 "分" 时间, 可退出短按或长按 **⏮**或**⏭**键来增加和减少数字。再次长按时钟键 **⌚** 确认退出设置, 或者保持30秒会自动退出。

1. Short press the clock button **⌚** to enter the "clock mode", long press the clock button **⌚** to set "hours", and then short press the clock button **⌚** to set "minutes" (long/short press the **⏮** or **⏭** to increase or decrease the number) Long press the clock button **⌚** again to exit the setting or it will automatically exit if there is no other operation for 30 seconds.

Alarm Clock Mode
闹铃模式

1. 短按闹钟键 **⌚** 进入闹铃模式, 进入闹铃模式后会自动显示当前闹铃时间。
2. 长按闹钟键进入闹铃时间设置, 然后短按闹钟键切换设置需求。依次设置 "时" "分" "铃声" "开/关闹铃", 闪烁当前模式时可通过短按或长按 **⏮**或**⏭**键来增加和减少数字。最后设置 "ON" 表示闹铃开启, "OFF" 表示闹铃关闭。再次长按闹钟键 **⌚** 确认退出设置, 或者保持30秒会自动退出。开启闹铃后, 其他模式下LED屏会亮起闹铃符号。
3. 闹铃响起时短按灯键 **⏮** 以外的其他按键关闭闹铃。
4. 贪睡功能, 闹铃响起时, 按顶部灯键 **⏮** 会停止闹铃铃声, 此时睡眠灯亮起, 5分钟后再次响起, 连续3次后关闭本次闹铃。

1. Short press the alarm clock button **⌚** to enter the alarm clock mode, it will automatically show the current alarm clock time once enter the alarm clock mode.

2. Long press the alarm clock button **⌚** to set "hours", and then short press the alarm clock button **⌚** to set "minutes". And then short press the alarm clock button **⌚** again to turn on/off the alarm clock "ON" stands for the alarm clock turns on, "OFF" stands for the alarm clock turns off, long press the alarm clock again to store and exit setting. When the alarm clock turns on, the alarm clock symbol will be shown on the led screen.

3. When the alarm clock rings, press any button except the light button **⏮** to turn off the clock.

4. Snooze function: when the alarm clock rings, press the top light button **⏮** to stop the ringing, the sleeping light on and the alarm clock rings again after 5 minutes, the alarm clock will be turned off after three times.

Mode Button Instruction
M键说明

当音响同时插入TF卡和音频输入线时, 可通过短按M键进行切换。模式切换顺序为TF卡模式→AUX模式→无线模式→TF卡模式。
When TF card and line-in cable both insert in the speaker, you can short press the "M" button to switch the mode. The sequence of modes will be TF card mode →AUX mode →Wireless connection Mode →TF Card Mode.

Light Button Instruction
灯键说明

控制LED屏, 可打开或关闭屏幕。
You can press the **⏮** button to turn on/off the led screen.

Power Saving Mode
省电模式

在任意模式下, 对音响按键无操作超过10分钟后, LED屏将熄灭, 可按任意键重新唤醒LED屏显示。当给音响充电时, 省电模式关闭。
In any mode, the led screen will turn off if there is no operation over ten minutes. You can press any button to awaken the led screen, the power saving mode will be off when charging the speaker.

Charging / Low Power Mode
充电/低电模式

当音响电池处于低电时, LED屏充电灯闪烁, 同时会发出报警音。此时需要连接充电线进行充电, 充电时LED屏充电灯长亮, 充满电后充电灯熄灭。
When the speaker battery is of low power, the charging light on the led screen will blink, and the alarm sound will be heard at the same time. At this time, you need to charge the speaker by charging line, the charging light stays on while charging and will turn off once fully charged.

Warranty 保修条例

This product is covered under warranty for a period of twelve months from the date of sale limited to normal use and maintenance of the machine parts, materials and functions. Problems and failures verified upon further identification, will be provided free repair. 本产品有效保修期为自出货之日起一年内, 在保修期限内正常使用和維護的情况下, 機器本身零件材料及功能出現問題, 發生故障, 經查屬實, 本公司將免費提供維修服務。

This warranty does not apply 本产品的保修不适用于
A. To a product that is out of warranty;
B. To damage caused by operating the product outside the permitted or intended uses described by WK;
C. To a product that has been disassembled, repaired or refitted without the authorization of WK;
D. If warranty card and proof of purchase cannot be presented;
E. To damage caused by external causes and natural disasters, including earthquake, fire, etc.
Note: The warranty does not include product transport costs and does not provide on-site maintenance services.
A. 产品已超出保修期;
B. 用户未按前说明指南要求, 造成音箱线材折断, 外壳破损;
C. 未经本公司授权自行拆修, 修理, 改动结构;
D. 无法提供保修卡及消费凭证
E. 因自然灾害等不可抗力 (如地震、火灾) 原因造成的产品故障或损害
注: 保修服务不包含产品运输费用及不提供上门服务

Warranty feedback form (Tick Off) 保修反馈表 (勾选)
A. No sound B. Sound quality deteriorate C. Button mal-function
D. Unable to pair other device E. Can not recharge F. Others
A. 耳机无声音 B. 音质变差 C. 按键无法操作 D. 无法配对设备 E. 无法充电 F. 其他

用户购买时间

购买的经销商

问题出现时间

用户联系方式

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.